
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Jana Dobrzyñskiego

na 35. posiedzeniu Senatu
w dniu 1 lipca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister rozwoju regionalnego El¿biety Bieñkowskiej

Szanowna Pani Minister!
Budowa ropoci¹gu Odessa–Brody–P³ock od wielu lat uwa¿ana jest za inwestycjê strategiczn¹, kluczow¹

i priorytetow¹ dla dywersyfikacji dostaw ropy naftowej dla Polski. Polska czêœæ ruroci¹gu (odcinek Brody-
–P³ock) zosta³a wpisana na tzw. listê projektów kluczowych w Programie Operacyjnym „Infrastruktura
i Œrodowisko”. Dziêki temu inwestycja ta mia³a zostaæ zrealizowana w znacznej czêœci z funduszy unijnych.

Z uwagi na to, i¿ realizacja projektu budowy tego ruroci¹gu ma doœæ istotne opóŸnienie, istnieje ryzy-
ko, i¿ nie utrzyma siê on na liœcie projektów kluczowych dofinansowanych z dotacji unijnych.

Bior¹c pod uwagê powy¿sze, zwracam siê do Pani Minister z nastêpuj¹cymi pytaniami:
1. Jak du¿e jest opóŸnienie w budowie tego ruroci¹gu i czy mo¿e zostaæ nadrobione?
2. Czy zosta³y ju¿ podjête decyzje co do realizacji budowy ropoci¹gu Odessa–Brody–P³ock z unijnych

dotacji pomimo ewentualnych opóŸnieñ w budowie inwestycji?
3. Czy mo¿liwe jest zamro¿enie tych dotacji tak, aby œrodki przeznaczone na budowê ropoci¹gu nie

zosta³y zu¿yte na inne projekty?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




